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Til

Folketinget - Skatteudvalget

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 70 af 3. november 
2010.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nick Hækkerup (S).

(Alm. del).

Troels Lund Poulsen

/Carsten Vesterø 

                         

Skatteudvalget 2010-11
SAU alm. del Svar på Spørgsmål 70
Offentligt



Side 2

Spørgsmål 70: 

Ministeren bedes oplyse, hvor mange af de medarbejdere, der har været på forskerskatteordnin-
gen fra 2001 og frem, der er blevet i landet efter ordningens udløb. Tallene bedes opgjort for-
delt på medarbejdere på ordningen med dansk statsborgerskab og medarbejdere på ordningen, 

der ikke har dansk statsborgerskab, samt på medarbejdere, der benytter sig af den tre-årige for-
skerskatteordning med en beskatning på 25 pct. og medarbejdere, der benytter sig af den 
fem-årige ordning med en beskatning på 33 pct.

Svar: Der foreligger ikke umiddelbart tilgængelige data, der kan danne grundlag for en besva-
relse af spørgsmålet.

Besvarelsen vil bl.a. kræve udtræk af tidsseriedata for den pågældende personkreds, dels fra re-
gistrene over bruttoskatteordningen, dels fra slutligningsregistrene for årene efter anvendelse af 
bruttoskatteordningen. Der findes ikke pt. udviklede værktøjer til sådanne analyser.


